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D 	 Allgemeine Parador Garantiebedingungen

Parador bietet dem Käufer dieses Produkts den Abschluss einer selbstständigen Parador Garantie durch 
Registrierung „via Internet“ an. Maßgeblich sind stets die unter der Adresse:  
parador.garantieanmeldung.de von Parador publizierten Garantiebedingungen. 

1. Den verbindlichen Wortlaut der Garantie entnehmen Sie dem Parador Garantiezertifikat, welches Sie  
auf der oben genannten Homepage finden und welches Ihnen nach Abschluss des Garantievertrages  
zugestellt wird.

2. Die Garantie erstreckt sich auf die in dem Garantiezertifikat aufgelisteten Zeiträume. 

3. Parador behält sich das Recht vor, jederzeit ohne Vorankündigung die Garantiebedingungen zu ändern. 
Garantieanträge, die zeitlich vor Bekanntgabe der Änderung bei Parador eingehen, werden unter 
Berücksichtigung der zum Eingang gültigen Bedingungen bearbeitet.   

4. Mit der Parador Garantie werden etwaige Ansprüche des Käufers gegenüber dem Verkäufer nicht  
eingeschränkt. 

GB 	 Terms and Conditions of the Parador Guarantee

Parador offers the buyer of this product the option of completing a Parador warranty form online by  
registering “via Internet”.  
The applicable warranties are those publicized by Parador at parador.warrantyregistration.eu Warranty 
conditions.

1. The legal wording in the warranty can be found in the Parador warranty certificate, which is located  
in the above-named homepage, and which will be provided to you once the warranty contract has been  
concluded.

2. The warranty is valid for the periods listed in the warranty certificate. 

3. Parador retains the right to change the warranty conditions at any time without prior notice.   
Warranty claims sent to Parador before such changes are notified will be processed according to the  
conditions applicable at the time the claim is issued.

4. Any claims asserted by the buyer in respect of the seller are not limited by the Parador warranty.
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